
 

ПРОТОКОЛ 9 

Постійна комісія обласної ради з питань будівництва, архітектури, 

 інфраструктури, житлово-комунального господарства, 

транспорту та зв’язку 

 

30  травня  2022  року   м. Чернівці 

   Присутні депутати обласної ради:  
  МОРОЗ Володимир Васильович - голова  

   БІЧЕР Василь Георгійович - секретар 

   КАГЛЯНЧУК Василь Іванович 

   Відсутній депутат обласної ради:  
    ГЛУХОВ Олег Антонович - заступник 

              Запрошені: 

 Микола ГЛАДЮК  - директор Департаменту капітального будівництва,     

містобудування та архітектури Чернівецької обласної державної 

адміністрації. 

 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

         1. Про  виконання у 2021 році комплексної програми забезпечення молоді 

житлом на 2018-2022 роки.  

            Інформує: Микола ГЛАДЮК  - директор Департаменту капітального 

будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької обласної 

державної адміністрації. 

 

2. Про встановлення розміру кошторисної заробітної плати при 

визначенні вартості будівництва на 2022 рік. 

            Інформує: Микола ГЛАДЮК  - директор Департаменту капітального 

будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької обласної 

державної адміністрації. 

 

 3. Про Комплексну Програму інформатизації Чернівецької області 

«Цифрова Буковина» на 2022-2024 роки.  

Інформує: Віктор Студенець - начальник відділу цифрового розвитку 

апарату  Чернівецької обласної державної адміністрації. 

 

 4. Про план роботи обласної ради на 2022 рік. 

Інформує: Володимир МОРОЗ – голова постійної комісії обласної ради  з  

питань будівництва, архітектури, інфраструктури, житлово-комунального 

господарства,  транспорту та зв’язку 

 

 

  

  



  

 

 

 1. Слухали: інформацію  директора Департаменту капітального 

будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької обласної державної 

адміністрації  Миколи ГЛАДЮКА про виконання у 2021 році комплексної 

програми забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки. 

   Виступили: Володимир МОРОЗ, Василь КАГЛЯНЧУК. 

                   Вирішили:  

1. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

   2.       Погодитися із запропонованим проектом рішення  та внести його 

на розгляд сесії. 

(висновок додається). 

Голосували: рішення прийнято одноголосно. 

 

 2. Слухали: інформацію  директора Департаменту капітального 

будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької обласної державної 

адміністрації  Миколи ГЛАДЮКА про встановлення розміру кошторисної 

заробітної плати при визначенні вартості будівництва на 2022 рік. 

   Виступили: Володимир МОРОЗ, Василь КАГЛЯНЧУК. 

                   Вирішили:  

1. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

   2.       У зв’язку із воєнним станом в країні, до розгляду вищезазначеного 

питання   повернутися після його завершення. 

       (висновок додається). 

Голосували: рішення прийнято одноголосно. 

 

3. Проєкт рішення Про Комплексну Програму інформатизації 

Чернівецької області «Цифрова Буковина» на 2022-2024 роки зняли із 

розгляду засідання постійної комісії, у зв’язку із відкликанням 

вищезазначеного питання Чернівецькою обласною військовою (державною) 

адміністрацією. 

  

 4. Слухали: інформацію  голови  постійної комісії обласної ради  з  

питань будівництва, архітектури, інфраструктури, житлово-комунального 

господарства,  транспорту та зв’язку Володимира МОРОЗА про план роботи 

Чернівецької обласної ради на 2022 рік. 

   Виступили: Володимир МОРОЗ, Василь КАГЛЯНЧУК 

                   Вирішили:  

1. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

   2.       Погодитися із запропонованим проектом рішення  та внести його 

на розгляд сесії. 

(висновок додається). 

Голосували: рішення прийнято одноголосно. 

 

Голова постійної комісії                  Володимир МОРОЗ 

Секретар постійної комісії         Василь БІЧЕР  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія обласної ради  з  питань будівництва, 

архітектури, інфраструктури, житлово-комунального 

господарства, транспорту та зв’язку 
 

  30  травня  2022 р. м. Чернівці 

  

 

ВИСНОВОК 1 

 

Про  виконання у 2021 році 

комплексної програми забезпечення 

молоді житлом на 2018-2022 роки 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

капітального будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької 

обласної державної адміністрації Миколи ГЛАДЮКА,  про виконання у 2021 

році комплексної програми забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки, 

постійна комісія  

 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  2. Погодитися із запропонованим проектом рішення  та внести його 

на розгляд сесії. 

 

 

 

Голова постійної комісії 

 

Володимир МОРОЗ 
 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія обласної ради  з  питань будівництва, 

архітектури, інфраструктури, житлово-комунального 

господарства, транспорту та зв’язку 

 
 30  травня  2022 р. м. Чернівці 

  

 

ВИСНОВОК 2 

 

Про встановлення розміру 

кошторисної заробітної плати при 

визначенні  вартості будівництва на 

2022 рік 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

капітального будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької 

обласної державної адміністрації Миколи ГЛАДЮКА,  про встановлення 

розміру кошторисної заробітної плати при визначенні вартості будівництва на 

2022 рік, постійна комісія  

 

ВИРІШИЛА: 

 

2. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  2. У зв’язку із воєнним станом в країні, до розгляду вищезазначеного 

питання   повернутися після його завершення. 

 

 

 

Голова постійної комісії 

 

Володимир МОРОЗ 

 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія обласної ради  з  питань будівництва, 

архітектури, інфраструктури, житлово-комунального 

господарства, транспорту та зв’язку 
 

30   травня  2022 р. м. Чернівці 

  

 

ВИСНОВОК 3 

 

Про Комплексну Програму 

інформатизації Чернівецької області 

«Цифрова Буковина» на  

2022-2024 роки 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

капітального будівництва, містобудування та архітектури Чернівецької 

обласної державної адміністрації Миколи ГЛАДЮКА,  про Комплексну 

Програму інформатизації Чернівецької області «Цифрова Буковина» на 2022-

2024 роки, постійна комісія  

 

ВИРІШИЛА: 

 

3. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  2. Погодитися із запропонованим проектом рішення  та внести його 

на розгляд сесії. 

 

 

 

Голова постійної комісії 

 

Володимир МОРОЗ 

 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА  

Постійна комісія обласної ради  з  питань будівництва, 

архітектури, інфраструктури, житлово-комунального 

господарства, транспорту та зв’язку 

 
30   травня  2022 р. м. Чернівці 

  

 

ВИСНОВОК 4 

 

Про план роботи обласної ради 

 на 2022 рік 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію голови постійної комісії 

обласної ради  з  питань будівництва, архітектури, інфраструктури, житлово-

комунального господарства, транспорту та зв’язку Володимира МОРОЗА  про 

план роботи обласної ради  на 2022 рік, постійна комісія  

 

ВИРІШИЛА: 

 

4. Інформацію із зазначеного питання взяти до відома. 

  2. Погодитися із запропонованим проектом рішення  та внести його 

на розгляд сесії. 

 

 

 

Голова постійної комісії 

 

Володимир МОРОЗ 
 

 


